
Oznam pre vlastníkov pozemkov 
v lokalite Zečák

Zoznam stretnutí vlastníkov pozemkov spolu 
s regulačným výkresom je vyvesený pri vstupe 
do budovy MÚ ako aj na www.lamac.sk. Maji-
teľov väčších pozemkov upozorňujeme, že je 
potrebné aby sa zúčastnili všetkých termínov 
v zmysle doručených pozvánok k jednotlivým 
blokom, ktoré v týchto dňoch obdržia poštou.

Neďaleko Lamača sa potvrdil výskyt 
vtáčej chrípky

V  jednom z  rodinných domov v  bratislavskej 
Dúbravke sa na konci decembra potvrdil prvý 
výskyt vtáčej chrípky na Slovensku. Na základe 
nariadenia Regionálnej veterinárnej a  potravi-
novej správy (RVPS) v Bratislave boli v ochran-
nom pásme, do ktorého spadá aj Lamač, prijaté 
opatrenia na zamedzenie šírenia tejto choroby. 
Hoci prenos na človeka sa doteraz nepotvr-
dil (ani u  majiteľov drobnochovu v  Dúbravke, 
kde vtáčiu chrípku zistili), opatrnosti nikdy nie 
je dosť. Jedným z nariadení bol súpis vtáctva, 
chovaného v  uzavretých priestoroch. Mestská 
časť týmto ďakuje chovateľom, že v hektickom 
období prelomu rokov ústretovo spolupraco-
vali. Mimochodom, podľa súpisu vtáctva žije 
v  Lamači v  klietkach a  voliérach presne 400 
vtákov, najviac sliepok a holubov, no nájdu sa 
napríklad aj andulky, korely, prepelice japonské 
či dokonca aj papagáj senegalský. 

Najbližšie zasadnutie Miestneho zastupiteľstva MČ Bratislava-Lamač je 9. 2. 2017 v kine Lamač o 09.00 h. 
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Do nového roka sme vstúpili v žiari svetiel                                                              Vážení Lamačania,

Na prahu nového roku mi dovoľte, 
aby som vám všetkým úprimne 
poprial veľa zdravia, šťastia 
a úspechov, aby sme sa o rok mohli 
opäť stretnúť a hodnotiť ďalší 
úspešný rok. Chcem poďakovať 
všetkým ľuďom, ktorí sa podieľali 
na zveľadení nášho pekného 
Lamača. Jednak riaditeľom 
a zamestnancom zariadení pre deti 
i seniorov, ktoré v Lamači pôsobia, 
ako aj všetkým zamestnancom 
miestneho úradu, ktorí pracujú 
v prospech zveľadenia našej obce. 
Poďakovanie ale patrí skutočne 
všetkým, ktorí prispievajú aj 
drobnými prácami a pomocou ku 
skrášľovaniu a zlepšeniu života 
v našom Lamači. 

Starosta Peter Šramko

V súvislosti so zistením výskytu závažného 
ochorenia – vtáčej chrípky – v mestskej čas-
ti Bratislava-Dúbravka a v zmysle pokynu Re-
gionálnej veterinárnej a potravinovej správy 
Bratislava-mesto č. k. PO 322/2781/2016/01 
nariaďujem:
1. ustajnenie hydiny, holubov a vtákov chova-

ných v zajatí tak, aby sa zabránilo priame-
mu a nepriamemu kontaktu s inou hydinou 
a vtákmi chovanými v zajatí, kontaktu s voľ-
ne žijúcim vtáctvom; hydinu a vtákov cho-
vaných v  zajatí napájať len pitnou vodou 
a  zabezpečiť osobnú hygienu chovateľov 
pri každom kontakte s hydinou a chovaný-
mi vtákmi,

2. zabezpečenie chovov hydiny, holubov 
a  vtákov chovaných v  zajatí v  uzavretých 
priestoroch,

3. majiteľom a  držiteľom, aby bezodkladne 
oznámili na Regionálnu veterinárnu a  po-
travinovú správu Bratislava-mesto, (tel.: 
02/644 612 07, 02/644 612 09) akékoľvek 
príznaky vtáčej chrípky u  hydiny, holubov 
a iných vtákov chovaných v zajatí podľa na-
sledujúcich kritérií:

•	 pokles príjmu krmiva a vody viac ako 20 %,
•	 pokles v produkcii vajec o viac ako 5 % trva-

júci dlhšie ako 2 dni,
•	 týždenná miera úmrtnosti vyššia ako 3 %,
•	 akýkoľvek klinicky prejav alebo posmrtnú 

zmenu, ktorá svedčí o vtáčej chrípke.
4. hydinu nakupovať len od registrovaných 

fariem so stálym veterinárnym dozorom 
a  nakúpenú hydinu umiestniť‘ do priesto-
rov, ktoré boli vopred vyčistené a  dezinfi-
kované,

5. pri manipulácii s hydinou používať osobné 
ochranné pomôcky,

6. zabezpečiť, aby sa hydina nenapájala vo-
dou zo zásobníkov povrchových vôd, prí-
stupných voľne žijúcemu vtáctvu,

7. pre ochranu chovov hydiny u  individuál-
nych chovateľov používať účinné dezin-
fekčné prostriedky pri vstupoch a  výstu-
poch z chovov,

8. zákaz konania veľtrhov, trhov, výstav a iné-
ho zhromažďovania hydiny alebo iného 
vtáctva.

S okamžitou platnosťou zakazujem:
1. presun živej a zabitej hydiny a vajec a iného 

vtáctva z chovov,
2. manipuláciu s použitou podstielkou a hno-

jom hydiny bez povolenia,
3. zhromažďovanie hydiny alebo iného vtác-

tva.

Uvedené pokyny platia do odvolania.

Ing. Peter Šramko, starosta

Nariadenie opatrení a postupov pri zistení a potvrdení závažného ochorenia - vtáčej chrípky

Ako sme sa so starým rokom rozlúčili, tak sme aj nový rok 2017 v Lamači privítali svetlom. 
Žiarilo nielen z vianočného stromčeka na námestí, ale aj z mnohých lamačských domov, ktoré 
sa stali často veľmi peknou farebnou kulisou.
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Miestny poplatok za rozvoj
Od 31. decembra 2016 vstúpil do platnosti 
novelizovaný zákon o  miestnom poplatku za 
rozvoj. Ten je určený na sanáciu negatívnych 
dopadov investičných činností – väčšia záťaž 
na dopravné komunikácie, z toho plynúce väč-
šie náklady na ich údržbu, nárast potrebných 
parkovacích plôch i kapacít školských zariade-
ní, ale aj úbytok zelene. Keďže tieto investície 
musia riešiť samosprávy, pomôcť im v tom má 
práve rozvojový poplatok. Ten má mať aj anti-
korupčnú funkciu, teda zabráni dohadovaniu 
developerov so samosprávami pri povoľo-
vacích konaniach. Novela zákona odstránila 
nezrovnalosti v  pôvodnom schválenom návr-
hu. Po novom je teda jasne stanovené, že sa 
nebude platiť za rekonštrukcie, ako napríklad 
zatepľovanie, predmetom poplatku sa stanú 
aj rodinné domy s rozlohou do 150 m2. Nove-
la rozšírila možnosti využitia výnosu v  rámci 
kapitálových investícií i  na športové objekty. 
Takisto dala v  Bratislave mestským častiam 
status obce, a tak práve ony (nie hlavné mesto) 
môžu vyberať a  spravovať poplatok. Výnos 
z poplatku sa takisto musí použiť v tej mestskej 
časti, kde bol vybraný. Zavedenie poplatku je 

fakultatívne, samosprávy ho môžu, ale nemu-
sia zaviesť. Takisto môžu určiť sadzbu od 10 do  
35 eur. Sadzba poplatku môže byť iná podľa 
charakteru stavby, iný môže byť poplatok za 
obytný dom, iný za poľnohospodársku stavbu. 

Ako to bude s parkovaním?
Mestskí poslanci schválili na konci minulého 
roka zásady celomestskej parkovacej politiky, 
tá vstupuje do platnosti od marca, je však na 
mestských častiach, či sa do nej zapoja alebo 
nie. Bratislavčania podľa schválenej regulácie 
budú platiť rezidentské parkovné za prvé auto 
v domácnosti od 20 do 100 eur ročne, finálnu 
cenu rezidentskej parkovacej karty si určí prí-
slušná mestská časť. Môžu sa tiež rozhodnúť, 
že počas prvých dvoch rokov bude zadarmo. 
Rezidentská karta bude platiť na vyznačených 
miestach v celej Bratislave s výnimkou Starého 
Mesta.
Cena rezidentskej karty pre druhé auto v do-
mácnosti sa bude pohybovať od 50 do 500 
eur za rok. Aj v tomto prípade si finálnu cenu 
určia jednotlivé mestské časti, a taktiež môžu 
rozhodnúť, že počas dvojročného prechod-
ného obdobia môže byť zadarmo. Druhé auto 

viazané na byt bude mať pri krátkodobom 
parkovaní v iných mestských častiach Bratisla-
vy, okrem Starého Mesta, 50-percentnú zľavu 
z  ceny hodinového parkovného pre nerezi-
dentov.
Majitelia áut bez trvalého pobytu v Bratislave 
budú platiť hodinové parkovné vo vyznače-
ných zónach od 0,20 do 3 eur alebo zaplatia za 
abonentskú ročnú kartu od 100 do 1000 eur za 
auto, ak ju mestská časť bude vydávať. Jednot-
livé miestne zastupiteľstvá si určia konečnú 
cenu parkovania pre nerezidentov. 

Hodnoteniu roka 2016 pristane slovo rozvoj                                                                                                                                       

Rok 2016 znamenal zavŕšenie polovice aktu-
álneho volebného obdobia, preto mi milí La-
mačania dovoľte, aby som zhodnotil výsledky 
nášho úsilia a  plánovaných zámerov. Medzi 
hlavné úlohy, ktoré sú prepojené a navzájom 
sa podporujú, patrí revitalizácia Malokarpat-
ského námestia, rozvoj lokalít Zečák, Rázso-
chy, Staré Záhrady a Bory, ochrana sídliskovej 
zelene, riešenie dopravných problémov v La-
mači a  rezidenčné parkovanie, takisto rekon-
štrukcia ciest a chodníkov, dobudovanie kana-
lizácie, ako i zvýšenie bezpečnosti v mestskej 
časti a  rozšírenie možností pre voľnočasové 
aktivity. 
V roku 2016 sa okrem štandardných nákladov 
týkajúcich sa poskytovania služieb občanom, 
výdavkov vynaložených na údržbu verejných 

priestranstiev a  komunikácií v  letnom a  zim-
nom období a  udržiavania majetku mestskej 
časti realizovali viaceré projekty financované 
z  vlastných prostriedkov, rovnako tak z  pros-
triedkov získaných na základe úspešných žia-
dostí o ich spolufinancovanie. 
Vybudovali sme spomaľovače na Heyrovské-
ho a Studenohorskej ulici. Vykonané tiež boli 
geodetické práce v  rámci zamerania miest-
nych komunikácií, ktorého podklady budú 
slúžiť pre spracovanie komplexného projek-
tu pre realizáciu parkovacej politiky v zmysle 
schváleného mestského všeobecne záväzné-
ho nariadenia. Dopracovaná bola projektová 
dokumentácia na vybudovanie kanalizácie 
v tzv. starom Lamači a zrealizovala sa i výstav-
ba ďalšieho venčoviska na ulici Podháj. 
Medzi ďalšie úspešné projekty v roku 2016, na 
ktoré sme získali finančné prostriedky zo štát-
nych zdrojov, patrí kompletná rekonštrukcia 
sociálnych zariadení a šatní v základnej škole za 
značnej finančnej podpory Ministerstva škol-
stva SR, kúpa motorového vozidla na rozvoz 
stravy pre sociálne odkázaných občanov sčasti 
financovaná Ministerstvom práce, sociálnych 
vecí a  rodiny SR, a  tiež podpora Ministerstva 
vnútra SR pri materiálnom vybavení Lamačské-
ho oka a kúpe kamery, ktorou sme rozšírili náš 
kamerový systém na území Lamača. 
V našej mestskej časti boli v roku 2016 dokon-
čené i  viaceré projekty hlavného mesta, na 
ktoré na základe našich dlhodobých žiadostí 
vyčlenilo zo svojho rozpočtu finančné pro-
striedky, za čo chcem poďakovať hlavnému 
mestu na čele s  primátorom, ako aj nášmu 
mestskému poslancovi, ktorý spolu so mnou 
na týchto projektoch intenzívne pracoval. 

Patrí medzi ne posledná 4. etapa dokončenia 
opravy chodníkov a  oprava cesty na Vrančo-
vičovej ulici, priechod pre chodcov Lamačská 
cesta - Pod násypom, obnova zdevastovaných 
chodníkov na ulici Podháj pri základnej škole 
a  chodníky pri dvojičkách, a  tiež obnovenie 
zastávky MHD na ulici Podháj oproti základnej 
škole. 
Okrem už spomenutých projektov sa v tomto 
období veľmi intenzívne pracuje na projekte 
rekonštrukcie Malokarpatského námestia, kto-
rý sme vám predstavili v minulom čísle Lama-
čana, na prepojení Lamača a Dúbravky cyklo-
chodníkom ponad železnicu pri Lidli, ako i na 
dokončení štúdie Zečák, ktorá je v záverečnej 
fáze projektovania.
Mojou predstavou bolo vyriešiť i ďalšie dlho-
dobé problémy, ako sú rekonštrukcia odstave-
nej kotolne K24, pôvodnej pošty a  požiarnej 
zbrojnice na Vrančovičovej ulici, či dostavba 
nemocnice na Rázsochách. S ľútosťou musím 
priznať, že niekedy nerealizované zámery či 
projekty zoberú človeku viac sily a  energie 
ako samotná realizácia diela. Takýmto dielom 
je i protihluková stena pri diaľnici, ktorá v mi-
nulom roku, kedy sa malo začať so samotnou 
realizáciou výstavby, dostala novú podmien-
ku, a to predloženie projektu EIA - posúdenie 
vplyvu na životné prostredie. Ostáva nám 
len dúfať, že raz uvidíme i výsledok tejto krko-
lomnej práce. 
Záverom chcem poďakovať všetkým spolu-
pracovníkom za množstvo vykonanej práce 
v prospech našich občanov, a  taktiež popriať 
našim poslancom veľa energie do druhej po-
lovice tohto volebného obdobia. 

Peter Šramko, starosta Lamača

V prípade miestneho poplatku i par-
kovacej politiky je teda na rozhodnutí 

poslancov, či sa tieto opatrenia v Lama-
či zavedú alebo nie, a ak áno, akú budú 
mať presnú podobu. Odpovede prinesú 
rokovania zastupiteľstva v najbližšom 

období. V prípade rozvojového poplat-
ku sa však poslanci už na jeseň 2016 
prihovárali skôr za jeho odloženie, 

v prípade regulácie parkovania naopak 
naznačili, že takéto opatrenie je aj 

v Lamači potrebné.

Čo Bratislavu čaká v roku 2017                                                                                                                                                                                                                                                            
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Milí Lamačania, dovoľte, aby som sa vám na 
úvod nového kalendárneho roka 2017 pri-
hovoril aj prostredníctvom nášho časopisu 
Lamačan. V prvom rade si dovoľujem popriať 
vám všetkým Lamačanom i náhodným čitate-
ľom všetko dobré v novom roku 2017, najmä 
veľa zdravia, šťastia, lásky a božieho požehna-
nia. Ako už nadpis článku naznačuje, rok 2017 
sa bude niesť v  znamení veľkých investícií. 
Som rád, že sa mi ako vášmu jedinému zá-
stupcovi za Lamač v  mestskom parlamente 
podarilo vybojovať sumu 850.000 eur na vý-
stavbu svetelnej križovatky pri Pantlovi. Táto 
vec nás v Lamači trápi veľmi dlho a v návrhu 
rozpočtu na rok 2017 dlho svietila jedna veľká 
nula pri tomto riadku. Nuž, ale v  rozhodujú-
cich chvíľach treba zabrať a po rokovaní náš-
ho klubu k návrhu rozpočtu s pánom primá-
torom Nesrovnalom sa v  rámci spoločného 
pozmeňovacieho návrhu napokon namiesto 
nuly objavila číslovka 850.000. Neviem, či sa 
mi tento tohtoročný fantastický výsledok pre 
Lamač podarí budúci rok 2018 prekonať, ale 
ja som taký večný optimista a  ďakujem oso-
bitne pánovi primátorovi, že je veľmi ústre-
tový k oprávneným požiadavkám obyvateľov 
Lamača. Pevne verím, že verejné obstarávanie 
dopadne dobre a  spoločne s  pánom primá-
torom Nesrovnalom slávnostne uvedieme 
svetelnú križovatku do prevádzky ešte pred 
septembrovými Rozálskymi hodmi. Ďalšou 
pozitívnou správou je, že tento rok sa vďaka 
zdrojom zo zvýšenej dane z  nehnuteľností 
podarí urobiť prvá polovica komplexnej re-
konštrukcie povrchu našej hlavnej mestskej 
ulice Podháj. Druhá polovica by sa mala uro-
biť na budúci rok. Tak, ako sa mi podarilo mi-
nulý rok vybaviť opravu chodníka na Podháji 
v dolnej časti, ktorý sa 40 rokov neopravoval, 
pevne verím, že sa z takéhoto krásneho čier-
neho povrchu budeme tešiť na celej ceste na 
Podháji už v  roku 2018. Isto chápete, že tie-
to veci ako mestský poslanec musím priamo 
vybavovať na magistráte alebo v našom klu-
be v meste, a preto ma možno menej fyzicky 
vidíte v Lamači, za čo sa týmto ospravedlňu-
jem. O  to viac však chcem, aby ste videli tr-
valé výsledky tejto mojej práce tu v  Lamači, 

aj keď skončím vo všetkých funkciách. Preto 
som rád, že po dvoch rokoch mojej práce na 
meste spravilo mesto v Lamači dva osvetlené 
priechody, že sa dokončili chodníky na Vran-
čovičovej (nanovo sa navyše urobila cesta 
v  časti hornej strany tejto ulice), či sa urobil 
povrch chodníkov na dolnej časti Podhája. 
Keďže okrem môjho poslancovania som aj 
členom dozornej rady DPB, minulý rok 2016 
som našich cestujúcich Lamačanov na linke 
63 potešil správou o  tom, že v sedle pracov-
ných dní sa zlepšuje interval z 30 na 20 minút. 
Tento rok vás milí Lamačania poteším opäť, 
od soboty 14.1.2017 bude cez víkendy pre-
mávať naša linka 63 už od 5:00 h namiesto 
doterajšieho začiatku premávky o 8:00 h. Keď 
sa mi ozve čo i  len jeden spokojný cestujúci 
Lamačan, tak viem, že sa mi podarilo vykonať 
síce neveľkú, no dobrú vec pre Lamač. Lebo...
Boli by ste sami prekvapení, ako sa čoraz ťaž-
šie presadzujú dobré, hoc i malé veci v  tom-
to čoraz horšom svete. Napríklad za touto 
drobnou zmenou som behal po patričných 
inštitúciách vyše dvoch mesiacov. Dôležitý je 
však výsledok a  ten sa chvalabohu dostavil. 
Sami tiež viete, akým problémom sú špinavé 
autobusy v meste. Aj keď sú nové, v zime sú 
špinavé tak, že nielenže nevidíte cez okno, ale 
ani dokonca nevidíte číslo linky zozadu. A čo 
urobí mestský poslanec a  člen DR DPB, keď 
vidí takýto špinavý nový autobus v našom La-
mači? Odfotí ho (viď obrázok) a pošle priamo 
všetkým členom dozornej rady vrátane gene-
rálneho riaditeľa DPB. A  keďže autobusy sú 
moja srdcová téma a  dokonca kvôli schvále-
nej zlej štruktúre nákupu nových autobusov si 
priamo na rokovaní mestského zastupiteľstva 
na chvíľu i  poplačem, tak aspoň chcem, aby 
sme mali už jazdiace nové autobusy v Lamači 
v zime čisté. A akú dostanem odpoveď z DPB? 
V ten istý deň je špinavý autobus čistejší. Síce 
nie dokonale, no aspoň je vidieť zozadu číslo 
linky. To isté napíšem aj na môj facebookový 

profil, že chcem čisté autobusy a už o dve ho-
diny mi ekonomický riaditeľ DPB oznamuje 
správou cez whatsapp, že podáva na mňa ža-
lobu na ochranu osobnosti a zvažuje podanie 
trestného oznámenia! Silná káva, že? Ale čo 
povedať na konanie istého pána, ktorý uteká 
za mojím kamarátom a  vodičom autobusu 
Ferom Fabiankom a vypytuje sa ho na to, kde 
ten Olekšák býva a  na akom aute jazdí. Nuž, 
v Lamači sa môže lámať kadečo, ale nie naša 
lamačská spolupatričnosť a  hrdosť, preto sa 
nenechám takýmto primitívnym spôsobom 
zastrašovať od nikoho a vždy za akýchkoľvek 
okolností budem za náš Lamač bojovať. Pre-
to vám všetkým milí Lamačania ďakujem za 
slová podpory i  oprávnenej kritiky. Vedzte, 
že nikto nie je dokonalý, aj ja robím niekedy 
chyby. Ďakujem ešte raz pánovi primátorovi, 
pánovi riaditeľovi magistrátu, pani prednost-
ke i  mojim všetkým kolegom v  miestnom 
zastupiteľstve,  zamestnancom úradu i  pánu 
starostovi, za ich aktívny prístup, vďaka kto-
rému je vidieť v našom Lamači výsledky. Ale 
máme nový rok 2017 a  dôležité je ísť ďalej 
a  spoločnými silami robiť veci, ktoré možno 
niektorí na začiatku vidia ako nesprávne, no 
z  dlhodobého hľadiska sa ukážu ako správ-
ne, zásadné a  ako charakterné rozhodnutia. 
Príkladom je miestny rozhlas. Čo by sme bez 
neho robili v situácii, do ktorej sme sa dostali 
po oznámení o výskyte vtáčej chrípky v Dúb-
ravke? Celý Lamač je v  ochrannom pásme 
a bolo nevyhnuté čo najrýchlejšie oboznámiť 
so situáciou čo najviac ľudí. A to sa nám po-
darilo vďaka bezdrôtovému rozhlasu, ktorý 
podaktorí videli ako vyhodené peniaze! Verte, 
že v iných mestských častiach, kde ho nemajú 
a  museli rýchlo informovať obyvateľov, nám 
ten náš miestny rozhlas celkom závidia. Preto 
držme spolu Lamačania, nielen v tomto roku 
2017. Požehnaný a pokojný rok 2017 želám.

Radoslav Olekšák 
miestny a mestský poslanec za Lamač

Takéto autobusy do Lamača (a nielen tam) nepatria

Rok 2017 bude v znamení veľkých investícií                                                                                                                                       
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Mestskí policajti riešili v Lamači vyše 600 prípadov                                                                                         

Problém starého centra Lamača je všetkým 
dobre známy - jeho podstatou je
katastrofálny stav stredného pásu Vrančovičo-
vej ulice, ktorý je tvorený prekrytým korytom 
(pôvodného) potoka a  postrannou zeleňou. 
V súčasnej situácii, keď väčšina domov na tejto 
ulici prešla rekonštrukciou a cesty a chodníky 
sú v dobrom stave, bije do očí o to výraznejšie.
Našou snahou je riešiť túto časť v  úzkej spo-
lupráci s  vodohospodármi a  keďže koryto 
prekrytého potoka je intenzívne zavodnené 
počas prívalových dažďov, vnímame jeho 
funkciu najmä ako zachytávanie a odvádzanie 

vôd z blízkych kopcovitých častí počas vysokej 
intenzity zrážok a čiastočne aj sťahovanie pod-
povrchových vôd z  okolitého slabopriepust-
ného ílovitého terénu. Jeho rekonštrukciu pre-
to vnímame aj ako protipovodňové opatrenie. 
Našou predstavou je nahradiť súčasné prekry-
té koryto potrubným zberačom s prípadnými 
súbežnými drenážnymi vetvami a na povrchu 
na kóte zníženej na úroveň cestných komuni-
kácií riešiť parkovú úpravu spolu s  úpravami 
regulujúcimi statickú aj dynamickú dopravu.
Základný regulačný výkres s riešením a umiest-
nením jednotlivých funkcií bol vypracovaný. 

Pokiaľ nedôjde v najbližšej budúcnosti k reál-
nej možnosti riešiť zásadným spôsobom celú 
stredovú os, budeme nútení urýchlene prijať 
nevyhnutné technické opatrenia na zaistenie 
bezpečnosti chodcov a vozidiel, nakoľko nie-
ktoré časti prekrytia sú v dezolátnom stave.
Riešenie Vrančovičovej ulice tiež počíta 
s utlmením prejazdu jej hornou časťou, čo je 
aj jedno z opatrení, ktoré budú súčasťou kom-
plexného systému riešenia dopravy v Lamači, 
na ktorého príprave sa začalo pracovať a kto-
rý bude obsahovať popri dôležitých a obyva-
teľmi skutočne veľmi žiadaných opatreniach 
v oblasti dynamickej dopravy tiež ucelenú re-
guláciu parkovania vo všetkých zónach našej 
mestskej časti. Jedno je totiž isté , nemožno sa 
uspokojiť so súčasným stavom a riešenia v po-
dobe individuálnych obmedzení, ktoré by boli 
akceptovateľné pre orgán povoľujúci osádza-
nie dopravného značenia, sú už vyčerpané.

Lukáš Baňacký
predseda Komisie výstavby, 

územného rozvoja a regionálnej politiky

Lamač chce byť krajší                                                                                                                                                                  

V decembrovom vydaní Lamačana sme vám predstavili niektoré z projektov, ktorých cieľom je zvýšiť 
kvalitu verejného priestoru, resp. zlepšiť infraštruktúru v našej mestskej časti. Informovali sme o tom, 
v akom stave je príprava revitalizácie Makokarpatského námestia, cyklochodníka spájajúceho Bory, 
Lamač a Dúbravku i riešenie územného plánu zóny Zečák. Jedným z prioritných cieľov, ktoré sme si 
v našej komisii výstavby, územného rozvoja a regionálnej politiky na začiatku volebného obdobia 
zadefinovali, je aj revitalizácia Vrančovičovej ulice – centrálnej časti starého Lamača. V tomto vydaní 
vám preto chceme priblížiť práve tento projekt a návrh riešenia.

Priestupky týkajúce sa čistoty a  poriadku na 
verejných priestranstvách, nepovolená konzu-
mácia alkoholických nápojov, fajčenie na za-
stávkach mestskej hromadnej dopravy, nele-
gálne skládky, ale aj porušovanie dopravných 
predpisov zo strany niektorých motoristov 
najčastejšie zamestnávali v tomto roku hliad-
ky mestskej polície v mestskej časti Bratislava-
-Lamač. Mestskí policajti tu celkovo riešili 612 
udalostí.

Začiatkom decembra k  nim pribudli ďalšie. 
Prebehla tu totiž v  popoludňajších hodinách 
dvojhodinová špeciálna kontrola. Zúčastnilo 
sa na nej 12 policajtov vrátane hliadok jazdec-
kej polície a kynológie.
„Počas kontroly sme sa zamerali na oblasti, 
ktoré najviac trápia Lamačanov,“ povedal 
vrchný komisár Ing. Ivan Lechner, náčelník 
bratislavskej mestskej polície. „Posvietili sme 
si na problematiku cestnej premávky, nele-
gálne skládky, kontrolovali sme aj majiteľov 
psov. Počas kontroly sme zistili 9 priestup-
kov, nad Lamačom sme zadokumentovali 5 
nových nelegálnych skládok. Čo nás môže 
tešiť je skutočnosť, že majitelia psov si za-
čínajú uvedomovať svoje povinnosti, ktoré 
majú pri venčení svojich miláčikov na verej-
ných priestranstvách – teda tam, kde nie je 
voľný pohyb psov povolený musí byť pes na 
vôdzke a,  samozrejme, je potrebné aj psie 
exkrementy z  verejných priestranstiev od-
straňovať,“ dodal náčelník MsP.

Peter Pleva , 
hovorca bratislavskej MsP

Regulačný výkres riešenia revitalizácie Vrančovičovej ulice

Rezort zdravotníctva ráta 
s dostavbou Rázsoch                                                      

Otázku novej univerzitnej nemocnice v Bratislave 
má vyriešiť dostavba Rázsoch i Ružinova. Taká je 
filozofia Ministerstva zdravotníctva SR, ktorú pre 
Tlačovú agentúru Slovenskej republiky (TASR) 
potvrdil šéf rezortu Tomáš Drucker. Odhaduje, 
že s prácami by sa mohlo začať najneskôr v roku 
2018.
Čo sa týka financovania, ide zatiaľ o  otvorenú 
otázku. Minister pripúšťa, že do úvahy pripadá 
čiastočné financovanie štátom i súkromné zdroje. 
Nová univerzitná nemocnica mala aj pôvodne 
stáť v  lokalite Rázsochy, výstavbu v  roku 2003 
zastavila vláda Mikuláša Dzurindu. Otázku znovu 
otvoril prvý kabinet Roberta Fica. Proti myšlienke 
dokončiť Rázsochy sa v máji 2012 postavil vtedaj-
ší poslanec SDKÚ-DS Viliam Novotný, ktorý založil 
na sociálnej sieti iniciatívu Stop Rázsochám. Pod-
ľa svojich slov preto, aby neprišlo k „vyhodeniu 
peňazí“ , čo pre neho predstavovalo dokončenie 
tohto projektu nemocnice. K  iniciatíve sa však 
napokon pripojilo a  svojím statusom podporilo 
iba 36 ľudí. O Rázsochách sa znovu začalo hovoriť 
v minulom roku, potom, čo padla myšlienka vý-
stavby novej univerzitnej nemocnice na Patrónke.
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Poď,  Ježiško, ty si náš, ty si náš, 
poďže s nami na salaš, na salaš. 

Budeme si pískati, pískati, 
po valašsky hvízdati, hvízdati.

Aj takto deti spolu s  čertom a  anjelom pri-
volávali blížiace sa Vianoce a Mikuláša, ktorý 
mal po roku opäť navštíviť Lamač. Podarilo 

sa, Mikuláš prišiel v  očakávanom čase. Keď-
že sa nepriviezol na saniach, ale vyšiel pekne 
z budovy miestneho úradu, možno iba pred-
pokladať, že si dal svoju návštevu Lamača 

úradne potvrdiť. Alebo sa možno prihlásil na 
prechodný pobyt...
Napriek tomu, že ho občas nahneval čert či 
neposlušná čiapka, čo mu sem-tam takmer 
spadla, v  Lamači sa mu istotne páčilo. Naj-
mä vďaka deťom, ktoré mali radosť z  jeho 
príchodu. Niektoré mu dokonca zaspievali 
alebo zarecitovali, podaktoré ho vyskúšali 
i  z  hádaniek. Napríklad mal povedať, čo to 
je, keď je to zelené a  krúti sa to... Od tohto 
roku bude určite vedieť, že je to predsa žaba 
v mixéri!
Milý darček bude deťom stretnutie s Mikulá-
šom určite dlho pripomínať. A Mikuláš sa zasa 
s čertom a anjelom môže tešiť na to, že do La-
mača zavíta opäť o rok. A možno nepríde len 
večer, ale ostane celý deň, aby tak videl celý 

program, ktorý sa od predpoludnia odohrá-
val v  rámci tohtoročného podujatia Vianoce 
v  Lamači. Na improvizovanom pódiu vystú-
pil napríklad detský folklórny súbor Kobylka, 
detský spevácky zbor z Lamača, šikovné deti 
zo základnej školy i  RC Obláčik či speváčka 
Janissa.

Mikuláš a Vianoce v Lamači                                                                                                                    

Večera pre osamelých seniorov                                                                                                                                                                                                        

Necelý týždeň pred Štedrým dňom sa na predvianočnom stretnutí zišli seniori, ktorí žijú v domác-
nosti sami. Predstavitelia mestskej časti spolu s pánom farárom Miroslavom Michalkom z lamač-
skej farnosti im popriali i požehnali pekné sviatky, dni pokoja, ktoré dajú príležitosť pripomenúť to 
pekné, čo sa stalo a čo stále vie vytvoriť úsmev na tvári. Seniorom už tradične zaspievali a zatanco-
vali lamačské deti zo základnej školy. Milé predvianočné stretnutie aj tohto roku splnilo svoj účel.

Mikuláš sa ešte pred stretnutím s deťmi zastavil na 
úrade, možno kvôli kontrole, či má všetky darčeky
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Už tradičný Mikulášsky šachový turnaj v Lama-
či sa uskutočnil v piatok 2. 12. 2016 v priesto-
roch, kde rokuje miestne zastupiteľstvo.

Pôvodne zamýšľaný počet účastníkov 20 sa 
nám prihlásil už tri týždne pred samotným 
začiatkom a z kapacitných dôvodov sme mu-
seli na poslednú chvíľu zopár záujemcov aj od-
mietnuť. Veľmi nás teší záujem o tento turnaj, 
ktorého myšlienkou nie je finančné ocenenie 
víťazov, ale pohodové zahratie si šachovej 
partičky v  predvianočnom čase s  drobnými 
cenami, ktoré do turnaja venovala práve MČ 
Lamač, spoločnosť ARIVA a Bratislavská šacho-
vá akadémia.
Napokon sa na turnaji zúčastnilo 24 hráčov, 
a  to nielen z  Bratislavy. Systémom štart-cieľ 
zvíťazil skúsený šachista a  junior Dmitry Ne-
storenko, ktorý zo siedmich kôl zaknihoval 

7 víťazstiev. Na druhom mieste, už tradične 
mimo súťaž hodnotené, sa umiestnila naša 
trénerka, FIDE majsterka a  olympijská repre-
zentantka Niki Vrbová.
Svoju partiu odohral aj starosta Lamača Peter 
Šramko a neváhal usadnúť k partii s Terezkou 
Hrudálovou, ktorá navštevuje šachový krúžok 
v ZŠ v Lamači.
Bez porazených by neboli víťazi, v tomto tur-
naji sú však víťazmi všetci, ktorí prišli a svojou 
hrou vytvorili príjemnú atmosféru.
Radi by sme poďakovali za prípravu turnaja zá-
stupcom MČ Lamač - starostovi Petrovi Šram-
kovi a Svetlane Maňovej, fotografom Adriánovi 
Žiškovi a Antonovi Kvasničkovi a organizačné-
mu tímu Bratislavskej šachovej akadémie. 

Michal Vrba

Vianoce priniesli aj Snehuliačkovci                

Posledné tohtoročné Divadielko sa už nies-
lo v znamení Vianoc. Priniesli ho Snehuliač-
kovci, teda predstavenie divadla Žihadlo 
z Malaciek. Veselý príbeh plný snehu i spevu 
dokázal vtiahnuť do deja i  malých divákov. 
Tí si vyskúšali melódiu snehových vločiek 
i to, ako zaduje zimná meluzína, a napokon 
vytvorili jeden veľký zimný orchester. Na ne-
deľňajšie divadielka sa môžete tešiť aj v roku 
2017. 

Okrem šachového, sme už tradične organizo-
vali i  Mikulášsky rodinný stolnotenisový tur-
naj. Konal sa prvú decembrovú sobotu.
Účasť hráčov rôzneho veku bola vysoká. Na 
začiatku turnaja sme ako každý rok oznámili 
rozdelenie do kategórií: deti, juniori, dospelí, 
seniori a rodinná štvorhra, čiže hra rodičov, prí-
padne starých rodičov a detí, vnúčat. V kategó-
rii Deti sa stal víťazom Adam Janvars, druhé 
miesto obsadil Matúš Országh a tretie miesto 
získal Peter Lepieš. V kategórii Juniori sa v tom-
to roku umiestnil na prvom mieste Jakub Hro-
nec. Druhé miesto obsadil Matúš Bartovič a tre-
tie miesto Damián Kachút. V kategórii Dospelí 
boli výsledky veľmi vyrovnané, nakoľko medzi 
prvými tromi bol rozdiel iba jedného setu. Prvé 
miesto obsadil Miroslav Kukula, druhé miesto 
Peter Kalný a tretie Filip Šramko. V kategórii Se-
niori sa na prvom mieste umiestnil pán Oldřich 

Mrázek, na druhom mieste Vlastimil Šubr a na 
treťom mieste Peter Horniak. Aj v tomto roku 
sme udelili špeciálnu cenu pre najstaršieho se-
niora medzi hráčmi – ocenenie patrilo Štefano-
vi Švehlovi. 

Najobľúbenejšou kategóriou bola finálna Ro-
dinná štvorhra, v  ktorej sa stretlo päť rodín. 
V štyroch prípadoch išlo o hru synov s otcami, 
v  jednom prípade to bola vnučka so starým 
otcom. Na prvých troch miestach sa umiestnili 
Lukáš Marko s  otcom, Ondrej Kalný s  otcom 
a Filip Šramko s otcom.
Radi by sme poďakovali Občianskemu zdru-
ženiu Paint Education, konkrétne pánovi Malí-
kovi za poskytnutie priestorov športovej haly, 
ako aj ich úpravu pre účely organizovania stol-
ného tenisu. Naše poďakovanie patrí aj lamač-
ským seniorom a základnej škole za poskytnu-
tie ďalších hracích stolov. V neposlednom rade 
ďakujeme aj pani Lepiešovej z  Komisie pre 
školstvo a šport, ktorá nám každoročne pomá-
ha s realizáciou podujatia.

Svetlana Maňová

Mikulášsky šachový turnaj v Lamači s rekordnou účasťou                                                                        

Mikulášsky sviatok za stolnotenisovým stolom                                                                                                                                                                                                              
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Seniori na kúpačke v Mederi                                                                                          

V  decembri uskutočnila kultúrna komisia 
posledný z plánovaných zájazdov pre senio-
rov. Rekreačno-rehabilitačný zájazd sa ko-
nal 13. decembra. Vyrazili sme s  meškaním, 
dôvodom bol pokazený autobus. Napriek 
tejto nepríjemnej udalosti nás čakal veľmi 
príjemný deň. V areáli termálneho kúpaliska 
nás prekvapil nový krytý bazén pre plavcov 
a vynovený veľký náhradný bazén s horúcou 
vodou, pretože pôvodný bol v rekonštrukcii. 
Skoro každý účastník využil poskytované 
masérske služby. Po výbornom obede sme si 
pochutili aj na vychýrených maďarských kré-
mešoch. Vládla príjemná pohodová atmo-
sféra a užívali sme si každú minútku. Domov 
sme sa vracali neskoro večer a čakal nás ešte 

symbolický rozlúčkový prípitok a  vianočná 
i  novoročná gratulácia. Všetci budeme ešte 
dlho spomínať na pohodu a  krásne chvíle, 
ktoré sme spolu prežili. Na záver sme ešte 
v  autobuse využili prítomnosť lamačského 
speváka Janka Greguša, ktorý nám live za-
spieval niekoľko piesní a spríjemnil nám tým 
aj cestu domov. Ďakujem všetkým a teším sa 
na apríl, kedy je plánovaný prvý seniorský zá-
jazd v roku 2017.

Marta Janyšková

Víťazom záverečného 8. turnaja hokejových 
prípraviek s názvom ICE CUP v roku 2016 sa 
stal lamačský tím HKL. Striebro si s rovnakým 
počtom bodov, avšak s horším skóre vybojo-
val tím HC Petržalka. Bronz si z  IceAreny La-
mač odniesli Havrani z Piešťan a „zemiakové“ 
medaily získali hráči tímu HOBA Bratislava.

Medzi mladými hokejovými nádejami sa stre-
lecky blysol Samuel Mišák z  HKL Bratislava, 
ktorý v  troch zápasoch nastrieľal 12 gólov. 
V  bránke najlepšie obstáli gólmani HC Petr-
žalka – Patrik Ševčík a Richard Ruža, ktorí spo-
lu inkasovali 19 presných zásahov.

Renáta Chorvátová

Hokejbalisti tímu SAV Lamač si zatiaľ nadmieru 
úspešne počínajú v Bratislavskej hokejbalovej lige. 
Po odohraní jesennej časti sa na všetkých svojich 
súperov pozerajú z  1.miesta! V  doterajšom prie-
behu BHBL potvrdili svoju výbornú formu, ktorú 
si udržujú už niekoľko rokov, keď v súťaži prehrali 
doteraz iba jeden zápas. Titul jesenného majstra 
im tak patrí úplne zaslúžene. O  naozaj vydare-
nej jeseni svedčí aj pohľad na priebežnú tabuľku 
BHBL. Iste uznáte, že pre Lamačanov veľmi príjem-
ný pohľad... 

Po zaslúženom „zimnom spánku“ sa hokejbalové 
„neľútostné boje“ opäť rozbehnú začiatkom mar-
ca. Jarná časť súťaže rozhodne o  nasadení muž-
stiev do rozhodujúceho play-off o majstra Bratisla-
vy. Dúfajme, že sa SAVkárom bude aj naďalej dariť 
a budú tak lamačským fanúšikom prinášať radosť 
v  podobe víťazstiev čo najdlhšie. Harmonogram 
jarnej časti súťaže si môžete nájsť na klubovej 
webstránke www.sav-lamac.sk. 

Robbie Alföldy

Záverečný ICE CUP vyhrali domáci                                                                                                                              

Hokejbalisti SAV Lamač jesenným majstrom                                                                                                         

Por. Mužstvo Z V R P Skóre Body
1. SAV Lamač 12 11 0 1 144:51 22
2. AHK Pekníkova 12 9 1 2 95:56 19
3. Hancop Dolné Hony 12 9 1 2 68:50 19
4. Tehelné Pole 12 8 2 2 81:58 18
5. HBC Greenhorns 11 4 2 5 54:69 10
6. Indians Petržalka 12 3 4 5 62:87 10
7. HBK 500 Nivy 10 3 0 7 51:62 6
8. K.Ves Knights Vlci 12 2 1 9 49:63 5
9. Lamač 3 11 2 0 9 60:88 4

10. HBC TČNP Rača 10 0 1 9 50:132 1

Hľadáme pre našich klientov 
nehnuteľnosti v Lamači 
na predaj a prenájom.

Mgr. Zuzana Búliková, 0948 25 00 34, 
z.bulikova@brsreality.sk 



Jubilanti v januári                                         

Grancová  Ružena   95 
Hudec Ladislav-Marian  95 
Sochorová Helena   94 
Matejová  Mária  92 
Miklík  František  92 
Stránska  Valéria  92 
Tomšů Arizka   92 
Izraelová Helena   91 
Turnerová Vilma  90 
Lacko Ján  89 
Skala Jozef  87 
Tordová Miloslava  87 
Vaňová  Helena   86 
Haraslínová Juliana  85 
Buday Jozef  80 
Güntherová  Angela   80 
Mikletič  František  80 
Ballerová Renata   75 
Benčičová Eva  75 
Kaššák  Emanuel  75 
Magdolenová Eva  75 
Mešár Dušan  75 
Mráziková Marta  75 
Nováková  Věra   75 
Ondruš  Ján  75 
Šlepecká  Lýdia  75 
Štetinová Otília  75
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Miestna knižnica, Heyrovského 2                                                                   

Knihovník: Mgr. Barbora Pokojná
Kontakt: kniznica@lamac.sk
tel. 02/ 64 78 97 37

Otváracie hodiny
Pondelok, streda 13:00 - 19:00
Štvrtok 10:00 - 15:00

• Vodoinštalácie a údržba – Ján Polák  
0905/ 627 321

• Opravujem, upravujem odevy, vyšívam. 
0902/ 717 517 

• Predám 3-izbový byt na Bakošovej za 
126.500 eur. Tel.0905/ 584 23

Inzercia                                                                                                  

Kultúrna komisia MZ pozýva                                          

22.1. o 11.00 h – Divadielko pre deti – Zim-
ná rozprávka – kino Lamač

Úradné hodiny MÚ Bratislava-Lamač                         
Miestny úrad Bratislava-Lamač
Malokarpatské nám. 9, 841 03 Bratislava
Tel.: 02/64 78 00 65

MIESTNy ÚRAD A POKLADňA
Pondelok 07:30 – 12:00 13:00 – 17:00
Streda 07:30 – 12:00 13:00 – 17:00
Piatok 07:30 – 12:00 

PODATEľňA
Pondelok 07:30 – 12:00 13:00 – 17:00
Utorok 07:30 – 12:00 13:00 – 15:30
Streda 07:30 – 12:00 13:00 – 17:00
Štvrtok 07:30 – 12:00 13:00 – 15:30
Piatok 07:30 – 12:00 

STAVEBNý ÚRAD
Pondelok  07:30 -12:00 13:00-17.00
Streda 07:30 -12:00 13:00-17.00

14.1. Teória tigra 18.00 3,00 €
15.1. Je to len koniec sveta 18.00 3,00 €
21.1. Kamene bolesti 18,00 2,50 €
22.1. Pat a Mat vo filme 5.30 2,50 €
22.1. Deň nezávislosti: Nový útok 18.00 2,50 €
28.1. Paterson 18.00 3,00 €
29.1. Sladké sny 18.00 2,50 €

Program kina na január 2017                               

Ohlasovňa pobytov                                                              

V ohlasovni pobytov je možné nahlásiť trvalý 
a prechodný pobyt.

Stránkové hodiny
Pondelok  07:30 - 12:00 13:00 - 17:00 h
Streda  07:30 - 12:00 13:00 - 17:00 h
Piatok  07:30 - 12:00 h

Kontakty: zelenakova@lamac.sk, tel. 02/647 
800 65, 02/647 815 81

V decembri sa narodili                                                                 

  9.12. Matej Kubičár
13.12. Matúš Farkaš
19.12. Hugo Kulka 
19.12. Bruno Secci

Program JDS BA-Lamač                                             
18.01. 14.00 h téma: o ženách pre všetkých
25.01. 15.00 h téma: dôchodky v roku 2017, 
Ing. Tarnovský, v SCL na Malokarp. nám.
01.02. 14.00 h téma: Ján Hollý
08.02. 14.00 h téma: vnútrozemšťania – 
spolubývajúci
Prajeme všetkým naším členom do nového 
roku 2017 veľa, veľa zdravia, šťastia, 
a rodinnej pohody. 

Výbor JDS BA-Lamač

Program RC Obláčik na január 2017                

Pondelok
17.00 – 17.45

19.00 – 20.30

Tanečná – rôzne štýly (VH)  
od 3 - 6 r., KURZ
Brušné tance s Líviou (VH)

Utorok
09.00 – 09.40

10.00 – 11.30
17.00 – 18.00

19.00 – 20.00

Tancujeme s najmenšími po 
anglicky (VH) od 1,5 - 3 r., KURZ
Bábätkovo (VH) od 0 – 1,5 r.
Dance & play (VH) od 2,5 - 6 r., 
KURZ
Brušné tance s Katkou (VH)

Streda
09.00 – 10.45
11.00 – 12.00

17.00 – 17.45

19.00 – 20.00

Folklórik (VH) od 1,5 - 3 r., KURZ 
Masáže dojčiat (VH) od 6 t. – 1 r., 
KURZ
Funny English for kids (MH)  
od 3 - 5 r., KURZ
Zumba pre dospelých (VH) 
začíname 11.1.

Štvrtok
09.30 – 10.30

17.00 – 18.00

Montessori hernička (VH) od 1, 
5 - 6 r.
Zumba pre deti (VH) od 4 - 6 r., 
KURZ, začíname 12.1.

Piatok
09.30 – 11.30 Herňa (VH)

Podrobnosti o  jednotlivých kurzoch, ako aj kon-
takt na lektorky, u ktorých sa môžete prihlásiť náj-
dete na našom webe: www.oblacik.sk

Podujatia v RC Obláčik

ŠTVRTOK 19.1. o 18.00 Efektívne 
rodičovstvo, Klub – pre absolventov kurzu  
Téma: Súrodenecké vzťahy, prihlasovanie na: 
martina.vagacova@gmail.com  
PONDELOK 23.1. o 9.30 Prvé hudobné 
krôčky / ukážková hodina / vstup voľný,  
(VH) od 1,5 - 3 r., KURZ, začíname 6.2. pri- 
hlasovanie na: mcoblacik@materskecentra.sk  
alebo sms na: 0911625228
PONDELOK 23.1. o 10.30 Poradňa 
prirodzenej starostlivosti Téma: Tráviace 
problémy - zvracanie a hnačka, prihlasovanie 
na: bolekova.poradna@gmail.com alebo sms 
na 0903 302 306
Zmena programu vyhradená /  viac informácií 
a prihlášky na  www.oblacik.sk

Na mieste bývalej kotolne by mal vyrásť 
parkovací dom                                                                      

Ako sme avizovali v decembrovom Lamačano-
vi, na poslednom rokovaní miestneho zastu-
piteľstva schvaľovali poslanci vyhodnotenie 
verejno-obchodnej súťaže na predaj objektu 
bývalej kotolne K24 na Studenohorskej ulici 
a prenájom pozemku. Ponuky predložilo v sú-
ťaži päť záujemcov, no iba traja z  nich splnili 
podmienku, že zámer využitia objektu musí 
byť v  súlade s  územným plánom hlavného 
mesta a  podmienkami súťaže. Výberová ko-
misia na základe dvoch výberových kritérií 
- účel využitia (60-percentná váha) a ponúka-
ná kúpna cena (40-percentná váha) rozhodla 
v hlasovaní o tom, že víťazom VOS sa stal p. Mi-
chal Raninec – MIRAN so zámerom vybudovať 
v bývalej kotolni parkovací dom s kancelársky-
mi priestormi. Zastupiteľstvo výsledok súťaže 
schválilo s  tým, že mestská časť bude s  víťa-
zom VOS ešte rokovať o konkrétnom technic-
kom riešení zámeru. Stretnutie sa uskutočnilo 
po uzávierke tohto čísla. Pán Raninec prisľúbil, 
že po definitívnej dohode o budúcej podobe 
priestoru a podpise zmluvy, uverejní Lamačan 
detaily o premene chátrajúceho objektu.


